
OR. 0012.4.12.2024 

 

PROTOKÓŁ nr 4/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniu 22 października 2024 r. w godz. 14:00 – 15:15 

w Publicznym Przedszkolu nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi w Wieluniu 

pod przewodnictwem Pani Katarzyny Hurylskiej 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Dudziński Rafał – z-ca przewodniczącej 

2. Hurylska Katarzyna - przewodnicząca  

3. Kaja Robert 

4. Kanicka – Parnowska Bogna 

5. Radziwołek Ryszard 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Joanna Skotnicka – Fiuk – z-ca Burmistrza Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Justyna Godszling – Graczyk – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

4. Małgorzata Wrzosek – z-ca dyrektora ZOPOW 

5. Romuald Kucharczyk – Dyrektor ZOPOW 

6. Marzena Abramek – Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu z Oddziałami Integracyjnymi 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 . 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie 

spostrzeżeń, wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

3.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieluń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dni 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na rok 2025. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu statutu Muzeum Ziemi 

Wieluńskiej w Wieluniu, w celu uzgodnienia z Ministrem Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024, w tym  



o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez 

Kuratora Oświaty. 

6. Informacja dotycząca wykorzystania bazy sportowej znajdującej się przy placówkach 

oświatowych przez podmioty zewnętrzne. 

7. Analiza osiągnięć i sukcesów edukacyjnych, artystycznych oraz sportowych uczniów ze 

szkół Gminy Wieluń w roku szkolnym 2023/2024.  

8. Przyjęcie informacji dotyczącej współpracy z miastami partnerskimi. 

9. Informacja na temat zadań z zakresu ochrony zabytków i opieki nad nimi. 

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała 

wszystkich obecnych i stwierdziła prawomocność obrad. Przeszła do odczytania i realizacji 

porządku obrad. (zał. nr 2).  

Uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Posiedzenie wyjazdowe Komisji do gminnych placówek oświatowych, omówienie spostrzeżeń, 

wniosków, analiza i realizacja potrzeb inwestycyjnych w ww. placówce. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska poprosiła Panią Dyrektor Przedszkola nr 4  

w Wieluniu o zabranie głosu i przedstawienie zadań inwestycyjnych, które były zrealizowane 

w ww. placówce.  

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek powiedziała, że największą 

inwestycją, która w tej chwili się odbywa to jest budowa integracyjnego placu zabaw, jest  

w toku i mam nadzieję, że już wkrótce dobiegnie końca. Drugą co do wielkości, jeśli chodzi  

o finanse inwestycją to było zagospodarowanie patio w naszej placówce, koszt przekroczył 100 

tys. zł, inwestycja ta była we współudziale Rady Rodziców, całość zagospodarowania patio  

w kwocie 62.000,00 zł została sfinansowana z darowizny Rady Rodziców, jeśli chodzi o budżet 

placówki, czyli gminy to 28.308,01 zł, budowa schodów, ponieważ poprzednie schody nie 

nadawały się już do użytku. W tej chwili schody mamy zrobione z kostki brukowej, są stabilne, 

bezpieczne i dodatkowa inwestycja, czyli rampa, która pozwoli na bezpieczny zjazd dzieci 

niepełnosprawnych w kwocie 15.000,00 zł też będzie zapłacona z rozdziału 149, czyli z tak 

zwanego rozdziału niepełnosprawności.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, kiedy jest spodziewany termin oddania 

placu zabaw do użytku? Czy coś już wiadomo?  



Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że w dniu 

dzisiejszym był u nas Pan, który dopytywał odnośnie tej bezpiecznej nawierzchni, cały czas coś 

się dzieje każdego dnia, natomiast ostatecznej wersji zakończenia jeszcze nie znamy.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Radny Robert Kaja zapytał, kto jest inspektorem nadzoru? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że inspektorem 

nadzoru jest Pan Kazimierz Bigos, jest również wyszczególniony na tablicy informacyjnej.   

Radna Bogna Kanicka – Parnowska zapytała, ile dzieci jest aktualnie w placówce? I jak to się 

ma do lat poprzednich? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że aktualnie  

w placówce jest 205 dzieci, w tym 19 dzieci z orzeczeniami o niepełnosprawności. Liczba dzieci 

w stosunku do lat poprzednich jest bardzo podobna. Natomiast, jeżeli chodzi o dzieci  

z orzeczeniem o niepełnosprawności to w ubiegłym roku było ich 22, teraz mamy tych dzieci 

19.  

Radny Robert Kaja zapytał jakie są potrzeby dotyczące remontów, które byłyby potrzebne tej 

placówce w najbliższym czasie? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że każdego roku 

sukcesywnie placówka jest remontowana, zawsze w okresie wakacyjnym. Zostały 

wyremontowane wszystkie łazienki, bo to była ogromna potrzeba, na miarę możliwości te 

łazienki zostały dostosowane do potrzeb dzieci niepełnosprawnych, chociażby poprzez 

montaż uchwytów, ponieważ nie ma możliwości wjechania wózkiem inwalidzkim do kabiny. 

Na chwilę obecną po wszystkich remontach, które zostały wykonane, czyli kostka w ogrodzie 

przedszkolnym, ja każdego roku pisze do Pana Burmistrza i te środki spływają i w związku  

z tym możemy realizować nasze potrzeby, w tej chwili napisałam wniosek na kwotę 38.000,00 

zł do Pana Burmistrza z prośbą o sfinansowanie klimatyzacji, ponieważ mamy bardzo gorąco 

szczególnie w salach na piętrze, w tym okresie wakacyjnym, kiedy temperatura na zewnątrz 

jest już wysoka to naprawdę mamy duży problem. Pozostała nam do wyremontowania 

kuchnia. Wszystkie pozostałe pomieszczenia zarówno gabinety specjalistów, pomieszczenia 

socjalne, wszystko jest wyremontowane, oświetlenie w całej placówce jest już wymienione na 

oświetlenie ledowe, natomiast pozostało tak jak już wcześniej wspomniałam pomieszczenie 

kuchenne. W piśmie do Pana Burmistrza prosiłam o kwotę 120.000,00 zł, nie jest to kosztorys 

zrobiony taki oficjalnie, natomiast poprosiłam, aby firma wstępnie oszacowała nam koszty 

remontu kuchni i na dzień dzisiejszy tak się to przedstawia.  W pomieszczeniu kuchennym nie 

mamy wentylacji, posiłki w naszej placówce są gotowane tutaj na miejscu, szczególnie  

w okresie jesienno- zimowym, kiedy nie można otworzyć okien, jest tak zaparowane, że 

zaczyna pojawiać się wilgoć. Mam świadomość, że remont pomieszczenia kuchennego jest 

dużą inwestycją, potrzebne są duże pieniądze, ale byłaby to już jedna z największych, która 

pozostałaby w placówce.   



Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała Panią dyrektor 

Przedszkola Marzenę Abramek jak wygląda sytuacja z funduszami unijnymi? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że jest możliwość 

po raz kolejny skorzystania z projektu unijnego dla województwa łódzkiego i z tych środków 

moglibyśmy naprawić wejście główne, to znaczy zlikwidować płytki bo w momencie, kiedy 

zaczyna padać śnieg i troszeczkę przymarza to mamy z tym ogromny problem. Ja już 

stosowałam różne rozwiązania począwszy od specjalnych taśm, ale nic to nie daje. W ramach 

tego programu chcielibyśmy przebudować te schody i automatycznie ten parking, który 

znajduje się tuż obok, żeby to połączyć i taki jest pomysł, żeby wygospodarować jakieś dwa 

miejsca parkingowe dla rodziców z dziećmi z niepełnosprawnością. Mamy z tym ogromny 

problem i rodzice tych dzieci, chcieliby jak najbliżej podjechać szczególnie w tych okresach 

jesiennych i zimowych. Aktualnie korzystamy z miejsca parkingowego dla osób  

z niepełnosprawnością, dzięki uprzejmości mieszkańca, który ma wykupione miejsce 

parkingowe w bloku na przeciw naszego przedszkola.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, jaka może być 

maksymalna wartość zadania w tym projekcie i przy jakim udziale własnym? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że maksymalna 

wartość zadania może wynosić 500.000,00 zł, wkład własny wynosiłby w granicach 25.000,00 

zł. W tym projekcie jest również dofinansowanie do sal, dofinansowanie do zajęć,  

doposażenie sal i gabinetów specjalistów dla dzieci niepełnosprawnych.  

Radny Robert Kaja powiedział, że przebudowanie schodów to jest kosztowna inwestycja, ale 

są również nawierzchnie żywiczne, które bardzo dobrze się sprawdzają. Materiał ten ma dobre 

atesty, nie przepuszcza wody i jest powierzchnią antypoślizgową.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, jak wygląda sprawa ze stołówką?  

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że jeżeli chodzi  

o stołówkę to mamy ajenta, natomiast dysponujemy swoimi pomieszczeniami, osoba ta 

wynajmuje u nas pomieszczenia kuchenne i przygotowuje posiłki dla dzieci, u nas na miejscu.  

Radny Ryszard Radziwołek powiedział, że jest za tym, aby posiłki dla dzieci były 

przygotowywane na miejscu we wszystkich przedszkolach. 

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk odpowiedział, że nie w każdym przedszkolu są takie 

możliwości techniczne, ponieważ nie ma tam takich pomieszczeń.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, w ilu przedszkolach na 

terenie naszej gminy jest kuchnia, gdzie posiłki są przygotowywane na miejscu? 

Dyrektor ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że Przedszkole nr 1 ma własną kuchnię, 

gdzie może przygotowywać posiłki dla dzieci.  



Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk zapytała, która firma 

cateringowa teraz przygotowuje posiłki? 

Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu Marzena Abramek odpowiedziała, że posiłki 

przygotowywane są przez firmę cateringową ,,WERONA”. To jest śniadanie, obiad  

i podwieczorek. Oczywiście nie wszystkie dzieci korzystają z trzech posiłków, są dzieci, które 

korzystają z dwóch posiłków, uzależnione jest to oczywiście od czasu pobytu dziecka w danym 

dniu w przedszkolu.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska poprosiła Dyrektor Przedszkola nr 4 w Wieluniu 

Marzenę Abramek o oprowadzenie członków komisji po placówce.  

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieluń  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025 

(zał. nr 3). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji?  

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk zaproponowała, aby kwoty, przeznaczone 

na ochronę i promocję zdrowia oraz kwoty wynikające z turystyki i krajoznawstwa  

w przedłożonym projekcie uchwały były w równej wysokości, czyli po 10.000,00 zł każda.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Godszling – Graczyk powiedziała, że na Komisji Spraw 

Społecznych, która również odbyła się w dniu dzisiejszym było zaproponowane, aby w § 8  były 

dodane terminy, że ogłoszenie zadań ma odbyć się w I kwartale, czyli do końca marca, 

natomiast jeżeli chodzi o Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej to będzie miał 

możliwość przez cały rok składania wniosków.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i przeszła do głosowania.  

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 8/4/24 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 22 października 2024r., stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu statutu Muzeum Ziemi 

Wieluńskiej w Wieluniu, w celu uzgodnienia z Ministrem Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

(zał. nr 5). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zamknęła dyskusję i przeszła do 

głosowania. 



Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 9/4/24 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 22 października 2024r., stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Punkt 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024, w tym  

o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez 

Kuratora Oświaty (zał. nr 7). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 6 

Informacja dotycząca wykorzystania bazy sportowej znajdującej się przy placówkach 

oświatowych przez podmioty zewnętrzne (zał. nr 8). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 7 

Analiza osiągnięć i sukcesów edukacyjnych, artystycznych oraz sportowych uczniów ze szkół 

Gminy Wieluń w roku szkolnym 2023/2024 (zał. nr 9). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 8 

Przyjęcie informacji dotyczącej współpracy z miastami partnerskimi (zał. nr 10). 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 9 

Informacja na temat zadań z zakresu ochrony zabytków i opieki nad nimi (zał. nr 11).  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? 



Radny Rafał Dudziński zapytał, czy dotacja z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków jest 

przyznawana w takiej kolejności, w jakiej wskazana jest w piśmie? Jaka jest szansa, że 

otrzymamy takie dotacje?  

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że te dotacje zostały już nam 

przyznane.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta.  

Punkt 10 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska zapytała członków komisji, czy w miesiącu 

listopadzie również planujemy posiedzenie wyjazdowe komisji?  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu wspólnie podjęła decyzje, że kolejne posiedzenie komisji 

odbędzie się w dniu 26 listopada 2024 roku o godzinie 14:15 w Szkole Podstawowej im. 

Wincentego Witosa w Rudzie.  

Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca komisji Katarzyna Hurylska dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. Pożegnała wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

Przewodnicząca Komisji 

Oświaty,   Kultury i Sportu 

 

            Katarzyna Hurylska 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

   Justyna Małycha 


